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Skolebestyrelsesmøde torsdag den 
den 18. marts 18.30- 20.30, 2021 

 
 
 

 
STED: Virtuelt over teams 

 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL Afbud Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
 HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      
 
18.30-18.45 

1. Referat og opsamling fra sidste mø-
de.  
 
 

 
 
 

1. Referat og opsamling fra sidste mø-
de. 
Der var ingen bemærkninger til det 
udsendte referat. 
 
Der var ingen kommentarer til den ud-
sendte Antimobbestrategi. 
Der var enighed om, at antimobbestra-
tegien skal sættes på skolebestyrelsens 
årshjul i oktober. 



Side 2 
 

Der skal igangsættes en proces på sko-
lerne inden antimobbestrategien kom-
mer på dagsordenen igen i oktober, 
hvor elever og personale inddrages i 
udformningen. 
 
BÆK orienterede om, at der er truffet 
beslutning omkring DSA-området på 
baggrund af de høringssvar som sko-
lebestyrelserne har indsendt. 
Der er truffet beslutning om at ned-
lægge modtage- og videnscentret på 
Skolegade Skole og ikke etablere en 
koordinatorfunktion. 
 

 
2. Sager/Orientering    
 
         18.45-19.30 
         Proces for arbejdet med special- 
         undervisningsstrukturen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
2. Sager/Orientering 
 
 
Proces for arbejdet med specialunder-
visningsstrukturen 
BÆK gennemgik processen for arbejdet 
med specialundervisningsstrukturen, her-
under: 

- Målene for processen 
- Ønsket om involvering af alle in-

teressenter 
o Kick Off møde d. 23/3 og 

igen d. 25/3 begge dage fra 
kl. 16.00-17.30 

- Der er aftalt møde mellem skole-
chef Carsten Otte og skolebesty-
relsen i Distrikt Hjallerup d. 22/4 

- Distriktsskolelederne skal igang-
sætte en proces med blandt andet 
MED-udvalg, elever og personale 

- Der er indkaldt til møde i fælles 
rådgivende organ d. 13/4, hvor 
det er vigtigt at hele skolebesty-
relsen kan deltage 

- På baggrund af hele procesplanen 
skal der i juni måned træffes poli-
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         Byggeproces på Hjallerup Skole 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

tisk beslutning om den fremtidige 
specialundervisningsstruktur 

 
BÆK gennemgik dagsordenen til Kick-
off møderne d. 23/3 og 25/3. 
 
Skolebestyrelsen besluttede at nedsætte et 
udvalg, som får til opgave at følge op på 
de møder, som kommer fremadrettet, så 
vi altid er forberedte i hvert skridt af den 
kommende proces. 

- Hans Jørgen 
- Casper Bue 
- Helle Faber 
- Laila 
- Susanne 
- Heidi 
- Mette 
- Udvalget mødes første gang ons-

dag d. 7/4 kl. 16. BÆK sender 
mødeindkaldelse. 

 
 
Byggeproces på Hjallerup Skole 
MR orienterede om byggeprocessen, der 
foreløbig har bestået af 3 møder. 
 
1 styregruppemøde hvor vi har identifice-
ret de grupper, som skal involveres i byg-
geprocessen. 
 
2 brugergruppemøder hvor der har været 
afdækket de ønsker, som brugergruppen 
har til indretning af skolen. 
Der har desuden på baggrund af 4 model-
forslag været drøftet fordele og ulemper 
ved forskellige indretningsløsninger. 
 
BÆK orienterede om, at der fredag d. 
19/3 er nyt møde i styregruppen. 
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         Skrivelse vedr. ”bring your own 
         devise” (bilag kommer senere) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Orientering 

     19.30-20.15 
 

          Opstart af 9. årgang og situatio- 
          nen vedr. corona. 
  
 
 
 

 
Der var et par enkelte opklarende 
spørgsmål til processen. 
 
 
Skrivelse vedr. ”bring your own de-
vise” 
Laila, Annemette, Heidi og Rie har gen-
nemgået skrivelsen vedr. ”Bring your 
own devise”. 
 
Heidi gennemgik skrivelsen. 
 
Der var forslag om at tydeliggøre skrivel-
sen overfor forældrene, så det bliver mere 
tydeligere, at det drejer sig om elever i 5.-
9. klasse. 

- Overskrift hvori der står: Til kom-
mende forældre i 5. klasse 

 
Der var forskellige ønsker på skolerne ift. 
om skrivelse skal sendes ud til kommende 
5. årgang eller kommende 4. årgang. Der 
lægges op til at dette vurderes lokalt på 
den enkelte skole.  
 
Der var enighed i skolebestyrelsen om, at 
anvende skrivelsen på alle 3 skoler i di-
striktet. 
 
 
3. Orientering 
 
 
Opstart af 9. årgang og situationen 
vedr. corona. 
Det har været rigtig dejligt at tage imod 
eleverne i 5.-9. klasse igen. 
 
Eleverne har været rigtig glade for at mø-
de op igen. 
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          Budgetproces 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Elevtal der er meldt ind til kom- 
          mende skoleår. 
 
 
 
 
          Personalesituationen / Nyt fra 
          skolerne/SFO 

 
 
 
 
 
 
 

 
9. årgang møder ind én uge ad gangen. 
Der er stort fokus på den faglige under-
visning, så eleverne bliver klar til de 
kommende prøver. 
 
5.-8. klasse møder ind til udeundervisning 
én gang hver uge. Her er der mest fokus 
på det sociale – der er mange kreative 
udeaktiviteter i gang, når eleverne møder 
ind. 
 
Både elever og lærere stråler, når de mø-
des på skolen. 
 
 
Budgetproces 2022 
BÆK orienterede kort om proces og for-
ventninger til budgetforslag. Der skal væ-
re høring ift. budget 2022 i juni måned. 
 
Det kommer til at passe med at vi kan nå 
at drøfte høringssvar på skolebestyrel-
sesmødet d. 16/6-2021. 
 
 
Elevtal der er meldt ind til kommende 
skoleår. 
BÆK orienterede om de kommende elev-
tal for skoleåret 2021/2022. 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 
 
SFO’erne 
Det er nemmere at organisere dagene, når 
vi kommer ind i foråret og vejret lægger 
mere op til at være udendørs. 
 
Arbejdet med overgangen fra børnehave 
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Skolebestyrelsesseminar 
Er der nogen der deltager? 

 
          20.15.-20.30 
 
 
4.  Formanden 

      
 
 
3 punkter til Facebook 

         

til SFO/Skole er så småt igangsat. 
 
Det går godt med den børnehave, som har 
fået lokaler i Hjallerup SFO. 
 
Klokkerholm Skole 
Der er en medarbejder, som er gået på 
barsel og der er ansat en barselsvikar. 
 
Der er kommet nye flotte møbler på PLC. 
 
Hjallerup Skole 
Der er ansættelsessamtale ift. ny børneha-
veklasselederstilling mandag d. 22/3. 
Personalet gør det virkelig godt i denne 
periode, hvor der sker nye ting næsten 
hver uge – der ydes en fantastisk arbejds-
indsats. 
 
Flauenskjold Skole 
Peter orienterede om et par medarbejdere 
som er sygemeldte. 
 
Skolebestyrelsesseminar 
Er der nogen der deltager? 
Der er deltagelse fra Peter Enevold Pil-
gaard d. 17/4 
 
 
4. Formanden 
Ikke noget nyt fra formanden. 
 
3 punkter til Facebook 

- Kick off møder ift. kommende spe-
cialundervisningsstruktur 

- Stor glæde blandt elever og perso-
nale på 5.-9. klassetrin over at 
komme tilbage på skolerne 

- Bestyrelsen er enige om at opfordre 
eleverne i 5.-9. klasse til at med-
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bringe deres egen IT-enhed. Der er 
lavet ny fælles orienteringsbrev til 
forældre i kommende 4./5. klasser 
på de 3 skoler. 

  
5. Eventuelt. 
           

5. Eventuelt 
 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er mand-
dag den 26. april sandsynligvis over 
teams  

 
Der blev givet mandat til Hans Jørgen og 
Heidi til at vurdere, om mødet d. 26/4-
2021 flyttes til en forlængelse af mødet d. 
22/4-2021. 

 
Udgivelsesdato:     19/3-2021 Referent: MR 
 


